

myRMV Verification – Traditional Chinese myRMV 認證(繁體中文)

Your Letter ID is printed on the letter you received in the mail or at an RMV Service Center. 您的信函 ID 印在您收到的郵件或從 RMV 服務中心取得的信函上。

Date: 5/13/2025Letter ID:日期: 2025年5月13日信函 ID:Customer NameUSPS ID:

Dear [First Name Last Name]:

[全名] 您好:



Why did you receive this correspondence?

The RMV recently received a request to access your profile on Mass.Gov/myRMV.

If you did not attempt to access your myRMV profile, no further action is needed. If you initiated this request, follow the instructions in the What do you need to do? section below.

您為什麼收到此份信函?

RMV 最近收到一項請求,要求獲取您在 Mass.Gov/myRMV 上的個人檔案。

如果您未做出此項請求來獲取您在myRMV上的個人檔案,則無需採取進一步的行動。如果此項請求來自於您本人,則請進行以下「您需要做什麼?」章節中的步驟。



What do you need to do

If you initiated this request:

- 1. Go to Mass.Gov/myRMV
- 2. Access your profile with your information
- 3. Use Letter ID [Letter ID] to verify your account.
- 4. Setup multi-factor authentication to secure your profile.

This letter is only valid until [60 Days from letter date] for access. If it is not used before then, a new request must be submitted and a new letter will be mailed.

您需要做什麼?

如果您發出了此項請求:

Massachusetts Registry of Motor Vehicles | P.O. Box 55889, Boston, MA 02205-5889 | mass.gov/rmv 麻薩諸塞州機動車輛登記處 | P.O. Box 55889, Boston, MA 02205-5889 | mass.gov/rmv

- 1. 前往 Mass.Gov/myRMV
- 2. 使用您的資訊來獲取您的個人檔案
- 3. 輸入信函 ID [信函 ID] 來認證自己的帳戶。
- 4. 設置多重要素驗證來確保帳戶安全。

本信函的有效期限僅至[自建立起 60 天内]。如果在此之前未使用,則必須提交新的申請,之後將收到新的 信函。

\sim	

Are you responsible for any fees?

Not at this time.

您是否需要支付任何費用?

這次不需要。

?

What if you have questions?

If you have questions about verifying your myRMV profile, call the RMV at 857-368-8000.

如果您有任何疑問的話,怎麼辦?

如果您在認證自己的 myRMV 個人檔案方面有任何疑問,請撥電話給 RMV,電話號碼為 857-368-8000。

Sincerely,

The Massachusetts Registry of Motor Vehicles

誠摯地,

麻薩諸塞州機動車輛登記處

Translations of this letter are available in 15 languages, visit www.Mass.gov/RMVtranslateddocuments 此信函已有十五種語言版本,請前往 www.Mass.gov/RMVtranslateddocuments